
KS KODELJEVO

# Konstituirana
krajevna samouprava

Konec prejšnjega meseca so se na
konstitutivni seji scstali delegati
skupščine in družbenopoliti£nega živ-
ljenja naše KS.

Najprej so se pokloniii spominu
dveh pred kratkim umrlih prizadev-
nih članov skupščine oziroma sveta
KS Venčeslava Rodeta in Marjana Be-
nedičiča, nakai so sprejeli dnevni red
in se ga tudi lotili.

Poročili o deJu skupščinc in sveta
KS sta bili po krajši razpravi sprejeti.
Matija Božič se je v imenu predsed-
stva KK SZDL zahvalil obema pred-
sednikoma Mihi Butah in Marku Cer-
niču, pa delegatom skupščine, članom
sveta, komisij in vsem, ki so prizadev-
no in ncsebično delali v krajevni sa-
moupravi zadnjih pet let. Opravili so
veliko delo, v dobro vse naše KS, vseh
nas krajanov.

Potem, ko je tudi bodočim aktivi-
stom zaželel veliko vneme in uspehov
pri rcševanju problematike, pomemb-
ne za krajane, so navzoči razrešili do-
sedanjc samoupravno vodstvo naše
KS pa prešli na vblitve novega.

Po predstavitvah so navzoči so-
glasno izvolili v mandatnem obdobju
1988 - 1991 :

— za predsednika skupščine KS
Marka Rainerja, za podpredsednico
pa Nado Del Fabro;

- za predsednika volilne komisije
Borivoja Rozmana, za namestnika pa
Vinka Železnika;

- za predsednika statutarno-pravne
komisije Velimirja Malešiča;

- za predscdnika komisije za odli-
kovanja in priznanja Vilija Straška;

— za predsednika (vodja scnata) po-
ravnalnega sveta Franca Šepca;

— za predsednika sveta KS Franca
PotočnLka, za dva podpredsednika pa
Mojco Prašnikar in Marka Černiča.

Sprejet je bil tudi sklep o imenova-
nju komiteja za SLO in DS v naši KS,
izoblikovan v soglasju z OK ZKS in
v skladu z določili zakona o ljudski
obrambi in družbeni samozaščiti.

V okviru uvodne razprave o letoš-
njem delovnem načrtu je bilo sklenje-
no, da ga velja usmeriti v dograditev
prejšnjih Ietnih načrtov v sklopu seda-
njega srednjeročnega načrta pa seveda
v okvirih finančnih možnosti, ki kaj-
pak novi zasedbi skupščine še niso
znane. O nekaj smereh le-tega smo

v Naši skupnosti delno že pisali, več
pa ob prihodnjih razpravah o letoš-
njem delovnem načnu. Svec KS ga bo
skušal čimprcj izdelati in ga dati v raz-
pravo.

Potem ko so se delegati scznanili
z osnovnimi določili poslovnika o svo-
jetn delu, je novoizvoljena podprcd-
sednica Nada Del Fabro, ki je vodila
sejo po izvolitvi ter je nadomcščala
obolelega presednika, sejo končala in
pozvala vse k delavnosti - potem bo-
mo tudi uspešni!

Temu se pridružujemo vsi Kode-
ljcvčani z željo tudi po čimvečjem so-
dclovanju pii nadaljnem razvi)anju
krajevne samouprave.

# Samozaščitno
usposabljanje krajanov,
razporejenih v CZ

KK SZDL ter krajevni komite za
SLO in DS sta 3. t. m. povabila prvo
skupino krajanov, razporejenih v ci-
vilno zaščito v naši KS, na pogovor
o obrambi in zaščiti prcd podlaloim
delovanjem.

Pogovor je bil usmerjen v oblike in
mctode podtalnega delovanja in načrt
delovanja narodne (samo-)zaščite.

Udcležba je dokazala, da so krajani
odločeni dati svoj prispevek k večji
vamosti in skupni obrambni priprav-
ljenosti SFRJ.
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